

Circular No. (4) of Term 1– AY 2025-26

Important Reminder: School Uniform and Mobile Phone Policies

Saturday, Aug 30th, 2025

Dear Parents and Students,

As part of our commitment to maintaining a positive and focused learning environment, we would like to remind you of our school uniform policy, which is designed to foster a sense of unity and discipline among our students.

Uniform Guidelines:

1.General Uniform:

*Students are required to wear a neat and tidy school uniform.

***Jackets must** be black or dark blue and should be worn over the school uniform when necessary.

2.Footwear:

•**On regular school days**, students must wear polished black leather shoes without stripes or logos.

•Socks must be worn with the shoes.

3.Physical Education (PE) Uniform:

•The PE uniform is to be worn only on designated PE days.

4.Headwear and Hairstyles:

•Hats may **only** be worn on field trips and should be simple and plain.

•Hairstyles should be neat and not obstruct the face.

•Boys' hair must be short and well-groomed, while girls' hair longer than shoulder length should be neatly tied or braided.

5.Cosmetics and Jewelry:

•The use of cosmetics, body paint, and nail polish is not allowed.

•Only stud earrings are permitted for girls. Other jewelry is not allowed.

6.Sunglasses:

•Sunglasses should not be worn in classrooms or offices.

Disciplinary Actions for Uniform Violations:

•Students who do not adhere to the uniform policy will face disciplinary actions, including:

•Missing important lessons due to being removed from class.

•Repeated violations will result in a decline in the student's behavioral grade for the term.

أولياء الأمور والطلاب الأعزاء

في إطار التزامنا بالحفاظ على بيئة تعليمية إيجابية ومركزة نود أن نذكركم بسياسة الزي المدرسي لدينا التي تهدف إلى تعزيز شعور الوحدة والانضباط بين طلابنا

إرشادات الزي

الزي العام

يجب على الطلاب ارتداء الزي المدرسي ويكون أنيق ومرتب

يجب أن تكون السترات (الجاكيت) سوداء أو أزرق داكن ويجب ارتداؤها فوق الزي المدرسي عند الحاجة

الأحذية

في أيام الدراسة العادية يجب على الطلاب ارتداء أحذية جلدية سوداء دون خطوط أو شعارات

يجب ارتداء جورب مع الأحذية

زي التربية البدنية

يجب ارتداء زي التربية البدنية فقط في الأيام المحددة للتربية البدنية

القبعات وتصفيف الشعر

يمكن ارتداء القبعات فقط في الرحلات الميدانية ويجب أن تكون بسيطة وغير مزخرفة

يجب أن تكون تسريحات الشعر مرتبة ولا تعيق الوجه
يجب أن يكون شعر الأولاد قصيرًا ومشذبًا بشكل جيد بينما يجب ربط أو ضفر شعر البنات الذي يزيد طوله عن الكتفين بشكل مرتب

مستحضرات التجميل والمجوهرات

يُحظر استخدام مستحضرات التجميل وطلاء الجسم وطلاء الأظافر
يُسمح فقط بارتداء الأقراط للفتاة ولا يُسمح بارتداء أي مجوهرات أخرى

النظارات الشمسية

لا يجب ارتداؤها في الفصول الدراسية أو المكاتب

الإجراءات التأديبية لانتهاكات الزي

الطلاب الذين لا يلتزمون بسياسة الزي سيواجهون إجراءات تأديبية بما في ذلك فقدان دروس مهمة بسبب خروجهم من الصف
ستؤدي تكرار المخالفة إلى انخفاض في الدرجة السلوكية للطلاب في الفصل الدراسي

Mobile Phones:

• Mobile phones are not permitted in school. **If necessary**, students must submit their phone to the department supervisor before classes begin. Phones will be confiscated if seen during school hours.

Consequences for Mobile Phone Violations:

1. **First** Violation: Phone will be held for one day; student will sign a commitment.
2. **Second** Violation: Phone will be held for seven days; parent/guardian will sign a commitment.
3. **Third** Violation: Phone will be held for **thirty days** (SIM card will be returned); parent/guardian will sign a warning letter.

Conclusion:

We appreciate your cooperation in ensuring that our students adhere to the uniform policy. It not only reflects our school's values but also promotes discipline and unity. If you have any questions or require further clarification, please do not hesitate to contact the school office.

Thank you for your continued support.

School Principal
Ahmed Shalby

الهواتف المحمولة

لا يُسمح باستخدام الهواتف المحمولة في المدرسة **إذا لزم الأمر** يجب على الطلاب تسليم هواتفهم إلى المشرف على القسم قبل بدء الحصص سيتم مصادرة الهواتف إذا تم رؤيتها خلال ساعات المدرسة

عقوبات انتهاكات الهواتف المحمولة

1. **المخالفة الأولى** سيتم الاحتفاظ بالهاتف لمدة يوم واحد سيوقع الطالب تعهدًا
2. **المخالفة الثانية** سيتم الاحتفاظ بالهاتف لمدة سبعة أيام سيوقع ولي الأمر أو الوصي تعهدًا
3. **المخالفة الثالثة** سيتم الاحتفاظ بالهاتف **لمدة ثلاثين يومًا** سيتم إعادة سيوقع ولي الأمر أو الوصي على خطاب تحذير SIM بطاقة

الخاتمة

نقدّر تعاونكم في ضمان التزام طلابنا بسياسة الزي المدرسي فهي تعكس قيم مدرستنا وتعزز الانضباط والوحدة إذا كانت لديكم أي أسئلة أو تحتاجون إلى مزيد من التوضيح لا تترددوا في الاتصال بالمدرسة.

شكرًا لدعمكم المستمر

مدير المدرسة
أحمد شلبي